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Merknader 

 

Til dagsorden: 

Etter at møteinnkallingen ble sendt ut, ble det ettersendt i epost varsel om en ekstra 
orienteringssak om tildeling av omsorgsleiligheter. 

Representanten Arne Christen Drøpping ba om en kort drøfting om å invitere representanter 
for Møreaksen og Romsdalsaksen til kommunestyret da vegprosjektet også er viktig for Sunndal 
kommune. 

I tillegg ba representanten Jørgen Singsdal om å få drøfte forslag til møteplana og rekkefølgen 
av møtedagene for hovedutvalgene.  Ordfører Ståle Refstie foreslo at Singsdal fremmer dette i 
kommunestyret. 

Økonomi- og planutvalget ga sin tilslutning til ovennevnte tillegg til dagsorden. 

 

I. Drøftingssak 
Forslaget fra representanten Arne Christen Drøpping, se over, ble tatt opp til drøfting.   

Protokollering: 

Representantene for Møreaksen og Romsdalsaksen sammen med Statens Vegvesen 
inviteres for å orientere i kommunestyret.   

 

II. Orienteringssaker 
Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om status for regnskap 2018, som viser en positiv 
utvikling. 

Rådgiver Evy Austad, pleie- og omsorgstjenesten, orienterte om tildeling og forvaltning av 
omsorgsleiligheter.  Administrasjonen ønsker politiske signal før saken legges fram for 
politisk behandling. 

 

Habilitetsvurderinger: 

Det er ikke kommet inn noen henvendelser om habilitet til dette møtet. 

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Vedrørende sak 28/18: Epost av 07.03.18 fra Møre og Romsdal Revisjon IKS v/Bjarne 
Dyrnes om mulige fremtidige organisasjonsformer og eierforhold for Sunndalsøra 
Samfunnshus BA. 

 

Permisjoner: 

- Representanten Synnøve Helland fikk innvilget permisjon fra kl. 15.00 og deltok ikke i 
behandlingen av sakene 25/18 – 29/18 og gjennomgangen av referatsakene. 

 



 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 17/18 - 20/18 og sak 28/18  
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass.rådmann – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av DIS 1/18 og sak 16/18 – 27/18 
Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 18/18 og 25/18 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under 

orienteringssakene 
Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

orienteringssakene og behandlingen av drøftings- og 
informasjonssak 1/18 

Evy Austad Rådgiver, pleie- og omsorgstjenesten – deltok under 
orienteringssaken om omsorgsleiligheter og 
behandlingen av sak 19/18 og 20/18 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under orienteringssakene  
Berit Skjevling Planlegger – deltok under behandlingen av sak 18/18 
Laila Wennevold Rådgiver, pleie- og omsorgstjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 20/18 
Marit Ingrid 
Erstad 

Plankonsulent – deltok under behandlingen av sak 
22/18 

 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
       Malene Aaram Vike       Ståle Refstie              Maja Solli 

              ordfører 

  



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Saker til drøfting/informasjon   

DIS 1/18 Drøftings- og informasjonssak: Drift av statlig mottak 
for asylsøkere - Politiske signal ved en eventuell 
anbudsprosess 

 2018/509 

  

Saker til behandling 

  

PS 16/18 Todalsfjordprosjektet AS - søknad om driftstilskudd for 
årene 2018 - 2021 

 2009/2400 

PS 17/18 Forslag til prosess og tilnærmingsmåte for budsjett 
2019 og økonomiplan 2020 - 2022 

 2018/494 

PS 18/18 Leke- og aktivitetsanlegg i Sunndalsøra sentrum  2016/14635 

PS 19/18 Omgjøring av institusjonsplasser til bofellesskap  2018/428 

PS 20/18 Oppretting av nye stillinger i habilitering  2018/474 

PS 21/18 Sunndal kommunes næringsfond - revidering av 
vedtekter 2018 

 2011/1629 

PS 22/18 Kommunens kjøp og salg av næringstomter på 
Sunndalsøra - Justering av tomtepriser ved salg av 
tomter i Sunndal Næringspark fra Sunndal kommune 

 2018/445 

PS 23/18 Aursjøvegen AS - søknad om godkjenning av økt 
bompengesats - ny behandling 

 2012/1319 

PS 24/18 Oppfølging av arbeidet for et soningssenter for kvinner 
i Sunndal 

 2013/1848 

PS 25/18 Forskuttering av forventede spillemidler  2018/336 

PS 26/18 Søknad om støtte til deltakelse i Norway Cup 2018 - 
Care 24/7 

 2018/421 

PS 27/18 Vaksinering av avgangselever mot smittsom 
hjernehinnebetennelse 

 2018/497 

PS 28/18 Sunndalsøra samfunnshus AL - godkjenning av ny 
eierform 

 2017/592 

PS 29/18 Høringsuttalelse til NOU 2017:17 På en søndag?  2018/197 

  

Referatsaker 

  



RS 5/18 Årets Reiselivpris - invitasjon til å fremme forslag på 
kandidater (frist 05.03.2018) 

 2010/51 

RS 6/18 Ikke grunnlag for omgjøring av vedtak om 
lovlighetskontroll av Aursjøvegen AS (kopi av brev til 
Erling Rød) 

 2016/16439 

RS 7/18 Årsmelding 2017 - Pasient- og brukerombudet i Møre 
og Romsdal 

 2009/850 

RS 8/18 Årsmøtet 12.06.2018 - norges nasjonalparkkommuner 
og nasjonalparklandsbyer 

 2008/1176 

 
 

  



Saker til drøfting/informasjon 

DIS 1/18 Drøftings- og informasjonssak: Drift av statlig mottak for asylsøkere - 
Politiske signal ved en eventuell anbudsprosess 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte om saken innledningsvis.   

Sjef for Innvandrertjenesten, Bente Mosbakk, orienterte om kvoteflyktninger. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets behandling: 

Saken om den eventuelt videre anbudsprosessen for drift av statlig mottak for asylsøkere ble 
drøftet.  Ingen konkrete innspill fra økonomi- og planutvalget ble protokollert. 

 
 

  



Saker til behandling 
 

PS 16/18 Todalsfjordprosjektet AS - søknad om driftstilskudd for 
årene 2018 - 2021 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget bevilger kr 155 000 pr år i 2018, 2019, 2020 og 2021 i 
driftstilskudd til Todalsfjordprosjektet AS. 

2. Bevilgningen dekkes over næringsfondet konto 14700.4110.3250.   
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 23.01.2018  

Ordfører Ståle Refstie fremmet følgende utsettelsesforslag: 

«Saken utsettes.  Daglig leder bes orientere i utvalget om selskapet og drift av dette.  Utvalget 
ber om protokoll fra generalforsamlinga 2017.» 

 

Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes.  Daglig leder bes orientere i utvalget om selskapet og drift av dette.  Utvalget ber 
om protokoll fra generalforsamlinga 2017. 
 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Bergsvein Brøske, daglig leder i Todalsfjordprosjektet AS, orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget bevilger kr 155 000 pr år i 2018, 2019, 2020 og 2021 i 
driftstilskudd til Todalsfjordprosjektet AS. 

2. Bevilgningen dekkes over næringsfondet konto 14700.4110.3250.   
 

 

 

PS 17/18 Forslag til prosess og tilnærmingsmåte for budsjett 2019 og 
økonomiplan 2020 - 2022 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til prosess for budsjett 2019 og økonomiplan 
2020 – 2022 og foreløpig agenda for budsjettkonferansen. 



 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til prosess for budsjett 2019 og økonomiplan 
2020 – 2022 og foreløpig agenda for budsjettkonferansen. 
 

 

 

PS 18/18 Leke- og aktivitetsanlegg i Sunndalsøra sentrum 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre ber om at det søkes om spillemidler til nærmiljøanlegg med 
balansepark på Trekanten i Sunndalsøra sentrum. 

2. Sunndal kommunestyre forskutterer kostnadene for nærmiljøanlegget med kr. 500 000,- 
slik at det kan utføres i 2018. Beløpet belastes prosjekt tettstedsutvikling og finansieres 
med bruk av disposisjonsfond kr 500 000,-. 

3. Det settes som forutsetning at anlegget blir forhåndsgodkjent av kulturetaten i Sunndal 
kommune før opparbeidingen starter. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Sunndal kommunestyre ber om at det søkes om spillemidler til nærmiljøanlegg med 
balansepark på Trekanten i Sunndalsøra sentrum. 

2. Sunndal kommunestyre forskutterer kostnadene for nærmiljøanlegget med kr. 500 000,- 
slik at det kan utføres i 2018. Beløpet belastes prosjekt tettstedsutvikling og finansieres 
med bruk av disposisjonsfond kr 500 000,-. 

3. Det settes som forutsetning at anlegget blir forhåndsgodkjent av kulturetaten i Sunndal 
kommune før opparbeidingen starter. 

 

 

 



PS 19/18 Omgjøring av institusjonsplasser til bofellesskap 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar omgjøring av 16 sykehjemsplasser ved Sunndal Helsetun til bofellesskap 
med 16 boenheter i tråd med K.sak 93/2017 Årsplan og budsjett for 2018, økonomiplan for 2019 – 2021 
for Sunndal kommune. 

Innholdet i tjenestetilbudet vil være i tråd med vedlagte Retningslinjer for tildeling av bolig i 
bofellesskap.  

 

Sunndal kommunestyre fastsetter egenbetaling med følgende priser: 

 Pris pr. mnd 
Husleie inkl. kommunale avgifter Kr   5.000,- 
Strøm, renhold, renholdsartikler, vaktmestertjenester Kr   1.300,- 
Tilgang internett, TV-lisenser samt aviser i fellesområder Kr      280,- 
Vask og leie av lintøy og vask av privattøy Kr      650,- 
Fullpensjon – alle måltider Kr   3.820,- 
Total beboerbetaling  Kr 11.050,- 

Betalingssatser vil justeres årlig i takt med prisstigningen. Første justering blir fra 01.01.2019 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådgiver Evy Austad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar omgjøring av 16 sykehjemsplasser ved Sunndal Helsetun til bofellesskap 
med 16 boenheter i tråd med K.sak 93/2017 Årsplan og budsjett for 2018, økonomiplan for 2019 – 2021 
for Sunndal kommune. 

Innholdet i tjenestetilbudet vil være i tråd med vedlagte Retningslinjer for tildeling av bolig i 
bofellesskap.  

 

Sunndal kommunestyre fastsetter egenbetaling med følgende priser: 

 Pris pr. mnd 
Husleie inkl. kommunale avgifter Kr   5.000,- 
Strøm, renhold, renholdsartikler, vaktmestertjenester Kr   1.300,- 
Tilgang internett, TV-lisenser samt aviser i fellesområder Kr      280,- 
Vask og leie av lintøy og vask av privattøy Kr      650,- 
Fullpensjon – alle måltider Kr   3.820,- 
Total beboerbetaling  Kr 11.050,- 

Betalingssatser vil justeres årlig i takt med prisstigningen. Første justering blir fra 01.01.2019 

 

 



 

PS 20/18 Oppretting av nye stillinger i habilitering 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar å opprette 6 nye årsverk i habilitering i pleie- og omsorgstjenesten. 

Pleie- og omsorg sin netto ramme økes med kr 900 000, som finansieres av disp. fond i 2018. 

Det blir en ny gjennomgang av innsparingene i Pleie- og omsorg sin netto ramme i forbindelse 
med budsjett 2019.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmannen Randi Dyrnes og rådgiver i pleie- og omsorgstjenesten Lajla Wennevold orienterte 
innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar å opprette 6 nye årsverk i habilitering i pleie- og omsorgstjenesten. 

Pleie- og omsorg sin netto ramme økes med kr 900 000, som finansieres av disp. fond i 2018. 

Det blir en ny gjennomgang av innsparingene i Pleie- og omsorg sin netto ramme i forbindelse 
med budsjett 2019. 
 

 

 

PS 21/18 Sunndal kommunes næringsfond - revidering av vedtekter 
2018 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tilrår at vedlagte forslag (se vedlegg 1.) til reviderte vedtekter for Sunndal 
kommunes næringsfond godkjennes.   

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Representanten Malene Aaram Vike, AP, la fram følgende endringsforslag fra AP og SV: 

«Ta ut setning om søknadsfrist.  Faste søknadsfrister 1. februar og 2. september, under § 6 
søknad.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 



Deretter ble innstillingen med det vedtatte endringsforslaget tatt opp til samlet votering og 
enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tilrår at vedlagte forslag (se vedlegg 1.) til reviderte vedtekter for Sunndal 
kommunes næringsfond godkjennes med følgende endring: 

Ta ut setning om søknadsfrist.  Faste søknadsfrister 1. februar og 2. september, under § 6 søknad.   
 

 

 

PS 22/18 Kommunens kjøp og salg av næringstomter på Sunndalsøra 
- Justering av tomtepriser ved salg av tomter i Sunndal Næringspark 
fra Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget godkjenner vilkår ved salg av næringstomter i Sunndal 
Næringspark fra Sunndal kommune, der prisen endres til kr 210,- per m² nord for 
Industrivegen og kr 420,- per m² sør for Industrivegen. I tillegg kommer andel av 
infrastrukturkostnader etter nærmere avtale. 

2. Vilkårene oppdateres med et nytt punkt om tilknytningsplikt for fjernvarme. 
3. Vilkår for salg av tomtene i området opparbeidet for småfirma oppdateres tilsvarende. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget godkjenner vilkår ved salg av næringstomter i Sunndal 
Næringspark fra Sunndal kommune, der prisen endres til kr 210,- per m² nord for 
Industrivegen og kr 420,- per m² sør for Industrivegen. I tillegg kommer andel av 
infrastrukturkostnader etter nærmere avtale. 

2. Vilkårene oppdateres med et nytt punkt om tilknytningsplikt for fjernvarme. 
3. Vilkår for salg av tomtene i området opparbeidet for småfirma oppdateres tilsvarende. 

 

 

 

PS 23/18 Aursjøvegen AS - søknad om godkjenning av økt 
bompengesats - ny behandling 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i veglovens § 56 godkjenner kommunestyret at Aursjøvegen AS øker 
bomvegsatsen til kr 1 000 for årskort.  



Satsen på kr 100 for enkeltturer med bil opprettholdes og utvides til også å gjelde motorsykler.  

Nye satser gjelder fra og med 2018. 

Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes til opprusting av vegen.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«Forslag til ny bomvegsats for motorsykkel 60 kr for enkelttur.» 

Da Sunndal kommune sitt vedtak i saken må være likelydende med det vedtaket som Nesset 
kommune vedtok høsten 2017, trakk Singsdal sitt forslag. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i veglovens § 56 godkjenner kommunestyret at Aursjøvegen AS øker 
bomvegsatsen til kr 1 000 for årskort.  

Satsen på kr 100 for enkeltturer med bil opprettholdes og utvides til også å gjelde motorsykler.  

Nye satser gjelder fra og med 2018. 

Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes til opprusting av vegen.  
 

 

 

PS 24/18 Oppfølging av arbeidet for et soningssenter for kvinner i 
Sunndal 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget godkjenner at midler bevilget i sak 52/16 kan omdisponeres til å 
gjenoppta arbeidet med soningssenterprosjektet.  

Styringsgruppa som er oppnevnt gis ansvar for å planlegge og gjennomføre tiltak som vurderes 
hensiktsmessig, og rapporterer tilbake til økonomi- og planutvalget ved utgangen av 2018.   

Det tas da stilling til om eller hvordan en ny søknad om fylkeskommunale tilskuddsmidler skal 
utformes. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Tillegg til innstillingen, etter første setning: 

Bevilgningen kan helt eller delvis finansiere en stillingsressurs som prosjektleder.» 

 



VOTERING: 

Det ble først votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble innstillingen med det vedtatte tilleggsforslaget tatt opp til samlet votering og 
enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget her etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget godkjenner at midler bevilget i sak 52/16 kan omdisponeres til å 
gjenoppta arbeidet med soningssenterprosjektet.  

Bevilgningen kan helt eller delvis finansiere en stillingsressurs som prosjektleder. 

Styringsgruppa som er oppnevnt gis ansvar for å planlegge og gjennomføre tiltak som vurderes 
hensiktsmessig, og rapporterer tilbake til økonomi- og planutvalget ved utgangen av 2018.   

Det tas da stilling til om eller hvordan en ny søknad om fylkeskommunale tilskuddsmidler skal 
utformes. 
 

 

 

PS 25/18 Forskuttering av forventede spillemiddler 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å forskutterte forventede spillemidler på 1,8 mill kroner.   
1,8 mill kr finansieres med bruk av disposisjonsfond. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å forskutterte forventede spillemidler på 1,8 mill. kroner.   
1,8 mill kr finansieres med bruk av disposisjonsfond. 
 

 

 

PS 26/18 Søknad om støtte til deltakelse i Norway Cup 2018 - Care 
24/7 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram uten rådmannens innstilling. 

 



Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag på vegne av hele utvalget: 

«Økonomi- og planutvalget ønsker å støtte Care 24/7 med reisestøtte for 2 spillere, opp til kr 
15 000,-.  Tilskuddet utbetales under forutsetning av at turen blir gjennomført. 

Tilskuddet finansieres over post 14902.1000.1000 – utgifter etter ØP-utvalgets bestemmelser, 
og belastes post 14701.1000.1000 – tilskudd til lag og foreninger.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget ønsker å støtte Care 24/7 med reisestøtte for 2 spillere, opp til kr 
15 000,-.  Tilskuddet utbetales under forutsetning av at turen blir gjennomført. 

Tilskuddet finansieres over post 14902.1000.1000 – utgifter etter ØP-utvalgets bestemmelser, 
og belastes post 14701.1000.1000 – tilskudd til lag og foreninger. 
 

 

 

PS 27/18 Vaksinering av avgangselever mot smittsom 
hjernehinnebetennelse 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 



Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette. 
 

 

 

PS 28/18 Sunndalsøra samfunnshus AL - godkjenning av ny eierform 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for økonomi- og planutvalget til drøfting og tilråding. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Det ble lagt fram en epost, av 07.03.18, fra Bjarne A. Dyrnes, Møre og Romsdal Revisjon IKS, i 
møtet.  Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Malene Aaram Vike, AP, la fram følgende forslag til vedtak fra AP og SV: 

«Økonomi- og planutvalget gir tilråding om å gå for punkt 1; at andelslaget legges ned og alle 
andelene overføres kommunen som da forsetter å stå for driften og det økonomiske ansvaret. 
Øverste organ for drift av huset blir da kommunestyret.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget gir tilråding om å gå for punkt 1; at andelslaget legges ned og alle 
andelene overføres kommunen som da forsetter å stå for driften og det økonomiske ansvaret. 
Øverste organ for drift av huset blir da kommunestyret. 
 

 

 

PS 29/18 Høringsuttalelse til NOU 2017:17 På en søndag? 
Rådmannens innstilling 

NOU 2017:17 På en søndag? legges fram til uttalelse uten innstiling. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende forslag til høringsuttalelse: 

«Om søndagshandel: 

1. Vi bør organisere samfunnet vårt slik at flest muleg kan ha fri på same dag. 

2. Vi støtter i hovudsak modell 1 



3. Hagesenter bør ikkje ha adgang til å ha ope på søndag.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

- Punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
- Punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
- Punkt 3 falt med 2 mot 8 stemmer. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Om søndagshandel: 

1. Vi bør organisere samfunnet vårt slik at flest muleg kan ha fri på same dag. 

2. Vi støtter i hovudsak modell 1. 
 

 


